
PROTOKÓŁ 

z posiedzenie 01 Rady Naukowej Wydziału Informatyki i Telekomunikacji, 

W dniu 13.11.2019r. na Wydziale Informatyki i Telekomunikacji o godz. 10:00 rozpoczęło 
się pierwsze posiedzenie Rady Naukowej. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

dr inż. Jerzy R. Jaworowski - Dziekan Wydziału Informatyki i Telekomunikacji 
dr hab. inż. Michał Bereta, prof. PK - Katedra Informatyki 
prof. dr hab. Stanisław Drożdż - Katedra Informatyki 
prof. dr hab. inż. Waldemar Rachowicz - Katedra Informatyki. 
 
Zebraniu przewodniczył Dziekan dr inż. Jerzy R. Jaworowski. 

Na wstępie Dziekan poinformował, że spotkania Rady Naukowej na Wydziale Informatyki 
i Telekomunikacji będą odbywać się regularnie, raz w miesiącu (3 środa miesiąca) o godz. 
10.00 w Sali N, bezpośrednio przed Kolegium Wydziału.  

Następnie Dziekan przypomniał § 31 pkt.2 z Statutu PK w sprawie składu Rady Naukowej:  
„2. W skład rady naukowej wydziału wchodzą wszyscy pracownicy PK, spełniający 
wymagania określone w art. 20 ust. 1-4 ustawy, którzy posiadają stopień doktora 
habilitowanego lub tytuł profesora, deklarujący co najmniej 75% działalności naukowej 
w wydziałowej dyscyplinie naukowej przyporządkowanej danemu wydziałowi.” 
 
Dziekan zwrócił również uwagę na § 31 pkt. 3: 
„3. Zatrudnienie na innym wydziale, niż ten, któremu przyporządkowana jest dana dyscyplina 
wydziałowa, nie stanowi przeszkody w członkostwie w radzie naukowej wydziału.” 
 

Dr inż. Jerzy R. Jaworowski przypomniał obowiązki jakie Statut PK nakłada na Radę 
Naukową Wydziału: 

RN wytycza główne kierunki i tematykę badań naukowych w zakresie dyscypliny 
informatyka techniczna i telekomunikacja (§ 31 pkt.7).  
Dziekan poinformował o konieczności stworzenia przez członków RN dokumentu tzw. 
„Strategii Wydziału” w terminie do 10.12.br. tak aby można go było przedstawić na ostatnim 
posiedzeniu Kolegium Wydziału tj. 11.12.br. RN zatwierdza ten dokument swoją uchwałą, 
a Dziekan zobowiązał się przedstawić go członkom posiedzenia Kolegium Wydziału. 
Dokument ten musi następnie zostać opublikowany na stronach PK oraz trafić do pionu 
Badań Naukowych. W strategii umieszczone powinny być kierunki badań jakie podejmowane 
są przez grupy badawcze zarówno w Katedrze Informatyki jak i Katedrze Teleinformatyki. 
Dziekan zasugerował, że w dokumencie tym powinna również znaleźć się analiza mocnych 
i słabych stron, zagrożeń i szans dyscypliny.  

RN aktywnie wspiera i monitoruje działalność naukową w zakresie wytyczonych 
kierunków i tematyki badań oraz określa szczegółowe zasady podziału środków finansowych 
przeznaczonych na działalność naukową wydziału. (§ 31 pkt.8). Dziekan zapowiedział, że 
w grudniu powinniśmy znać Plan Rzeczowo-Finansowy na rok 2020 i powinniśmy znać 
prowizorium budżetowe czyli kwotę subwencji na działalność naukową, którą będziemy 
dysponować w przyszłym roku (odpowiednik dotychczasowej kwoty na DS.- w 2019 roku nie 



ma już DS., to co zostało z 2018 r. zostało włączone do subwencji.). Dziekan powiedział, że 
od Rady Naukowej Wydziału oczekuje stworzenia reguł podziału subwencji na grupy 
badawcze w Katedrach. Należy stworzyć strategię podziału tych środków na zasadzie 
wspierania tych kierunków badań, które w perspektywie najbliższej ewaluacji będą 
wzmacniać nasze szanse na uzyskanie kategorii B+. Musimy wspierać te grupy badawcze 
gdzie widać pojawiający się dorobek naukowy wyrażany punktami osiąganymi przez 
publikacje tworzone przez zespoły badawcze. Dziekan powiedział, że zarówno strategia 
wydziału jak i podział środków na subwencję w roku 2020 muszą zostać uchwalone 
na grudniowym posiedzeniu Rady Naukowej.   
 

Dziekan przypomniał, że wszystkie zasady wydatkowania środków z subwencji 
na działalność naukową znajdują się w Zarządzeniu Rektora nr 31 z dnia 06.06.2019r. 
w sprawie wprowadzenia zasad wydatkowania środków z subwencji na działalność naukową.  
 

Dziekan poinformował, że na ostatnim Kolegium Rektorskim były dyskutowane 
warunki oceny pracowników PK (dydaktycznych, badawczo-dydaktycznych i badawczych) 
na lata 2020-2023. Przyjęto rozwiązanie, że w projekcie procedowanym na grudniowym 
Senacie, progi punktowe do oceny pracowników w części naukowej ustali Rada Naukowa. 
Rozporządzenie zakłada 40 pkt. (nowej punktacji) na pracownika na 1 rok (to jest 160 pkt. 
na 4 lata). Dziekan poinformował, że Rada Naukowa będzie musiała podjąć uchwałę na 
grudniowym posiedzeniu dotyczącą progów punktowych obowiązujących na naszym 
wydziale. Senat PK będzie je zatwierdzał na grudniowym posiedzeniu. Dr inż. Jerzy R. 
Jaworowski poinformował, że w zakresie oceny dydaktycznej progi punktowe ma ustalić 
Kolegium Wydziału. Rada Naukowa może skorzystać przy ustalaniu progów punktowych dla 
działalności naukowej z narzędzia jakim dysponują kierownicy Katedr Informatyki 
i Teleinformatyki czyli systemu dzięki, któremu widoczne są informacje dotyczące publikacji 
z Biblioteki PK oraz m.in. ilość slotów jaką można przypisać każdemu pracownikowi. 
Dr inż. Jerzy R. Jaworowski powiedział, że zgodnie z oczekiwaniem władz uczelni bieżąca 
kontrola wypełniania slotów i kontrola ilości punktów należy do obowiązków Rady 
Naukowej.   
 

Na koniec Dziekan poinformował, że 18.11 w godz. 10.00 w gabinecie Dziekana 
odbędzie się spotkanie władz wydziału z prof. Błażejem Skoczeniem, który jest 
przewodniczącym Komisji Ewaluacji Nauki. Dziekan serdecznie zaprosił członków 
posiedzenia na to spotkanie.  
 
Protokół sporządziła: mgr Katarzyna Pol 
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